

2024-25 DCSD ၏ ကျစ်လျစ်ခိုင်မာသော LEA တိုးတက်ဆောင်ရွက်မှု အစီအစဉ် (CLIP) နှင့်ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုပြုပေးရန် နှင့် ထည့်သွင်းပါဝင်မှုများ ထောက်ပံ့ပေးရန် ဖိတ်ကြားချက်



မိဘများ၊ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များထံသို့

သင်၏ အသံသည် အရေးကြီးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိဘနှင့် ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများဆိုင်ရာ နောက်လအတွက် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအားဖြင့် DeKalb ကောင်တီ ကျောင်းခရိုင် (DCSD) ၏ အနာဂတ်အား ပံ့ပိုးပေးရန် ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများတွင် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ လာရောက်ပါဝင်ပေးလှည့်ပါ။ သင်၏ တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်သော ထည့်သွင်းအကြံပြုချက်များသည် 2024-2025 DCSD ၏ ကျစ်လျစ်ခိုင်မာသော (ဒေသခံ ပညာရေး အေဂျင်စီ - LEA) တိုးတက်ဆောင်ရွက်မှု အစီအစဉ် (CLIP) အား စီမံရေးဆွဲမှုတွင် ပါဝင်၊ အထောက်အကူဖြစ်စေမည် ဖြစ်သည်။

မျှော်လင့်ထားရန်များ -

- ဒေတာ စစ်ဆေးမှု -** ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်ရှိ စိန်ခေါ်မှုအခက်အခဲများ နှင့် အခွင့်အလမ်းများအား နားလည်သိရှိနိုင်ရန်မှာ ခရိုင်အဆင့် စစ်ဆေးမှု ရမှတ် ဒေတာများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသွားရန်။
- ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း ညှိနှိုင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု -** ခေါင်းစဉ် I ၊ ခေါင်းစဉ် II ၊ ခေါင်းစဉ် III ၊ ခေါင်းစဉ် IV ၊ IDEA နှင့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူနှင့် အိမ်ခြေရာမဲ့ဆိုင်ရာ ရှေ့ဆောင်အစပြုမှုများ (Migrant and Homeless initiatives) အစရှိသည်တို့ကဲ့သို့သော ပရိုဂရမ် အစီအစဉ်များအပေါ် ဖယ်ဒရယ် ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့မှုများ၏ သက်ရောက်မှုအား တိုင်ပင်ဆွေးနွေးရန်။
- နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ ပေါင်းစည်းချိန်ညှိမှု -** DCSD ၏ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ ပန်းတိုင်များဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီနိုင်စေဖို့အလို့ငှာ ဖယ်ဒရယ် ရန်ပုံငွေများအား မည်သို့ အကောင်းဆုံး ပေါင်းစည်းချိန်ညှိ၊ အသုံးပြုရန်ကြောင်း သင်၏ အတွေ့အမြင်များကို မျှဝေပေးသွားရန်။

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ -

မနက်ပိုင်း စက်ရှင် - Zoom မှတစ်ဆင့် ဗာကျူရယ်နည်းလမ်းဖြင့်၊ အင်္ဂါနေ့၊ မေလ 7 ရက်၊ 2024 ၊ မနက် 10:00 - မနက် 11:30
မနက်ပိုင်း စက်ရှင်သို့ စာရင်းပေးရန် လင့်ခ် - <https://bit.ly/4b4B5nu>

Zoom စာရင်းသွင်းရန် လင့်ခ်



ညနေပိုင်း စက်ရှင် - မျက်နှာချင်းဆိုင် (လူတွေ့) တွေ့ဆုံခြင်း၊ အင်္ဂါနေ့၊ မေလ 7 ရက်၊ 2024 ၊ ညနေ 5:30 - ညနေ 7:00
Elizabeth Andrews အထက်တန်းကျောင်း မန်နိစားတန်း
1701 Mountain Industrial Blvd. Stone Mountain, GA 30083
ညနေပိုင်း စက်ရှင်သို့ စာရင်းပေးရန် လင့်ခ် - <https://survey.sogolytics.com/r/TmFJgp>

မျက်နှာချင်းဆိုင် တွေ့ဆုံမှု စာရင်းသွင်းရန် လင့်ခ် -

